

رؤية الكلية

تسعى كلية التمريض جامعة الفيوم أن تكون مؤسسة تعليمية رائدة ومتفردة في مجالات التمريض والبحث العلمي وخدمة المجتمع على كافة المستويات المحلية والاقليمية والدولية.

College Vision

The Faculty of Nursing at Fayoum University seeks to be a leading and unique educational institution in the fields of nursing, scientific research and community service at all local, regional and international levels.

رسالة كلية التمريض: تلتزم كلية التمريض جامعته الفيوم بإعداد خريج قادر على تقديم الرعاية التمريضية الشاملة بدرجة عالية من الكفاءة والابداع وقادر على المنافسة في سوق العمل في مجال التعليم والبحث العلمي وخدمة المجتمع وفي إطار من القيم الأخلاقية بما يسهم في تحقيق أهداف التنمية المستدامة وفق بيئة تعليمية تحقق معايير الجودة والاعتماد في ظل التطور التكنولوجي والتحول الرقمي

College mission

The Faculty of Nursing at Fayoum University is committed to preparing graduates who are capable of providing comprehensive nursing care with a high degree of efficiency and creativity, and who are able to compete in the job market in the fields of education, scientific research, and community service, within a framework of ethical values that contributes to the achievement of sustainable development goals in an educational environment that meets quality and accreditation standards in light of technological development and digital transformation.

رسالة البرنامج: يهدف برنامج علوم التمريض إلى تخريج ممرض متميز قادر على المنافسة في سوق العمل ومؤهل بالكفايات التمريضية التي تساعد على لتقديم الرعاية التمريضية الشاملة تلبي احتياجات الفرد والمجتمع من خلال البحث العلمي والممارسات القائمة على الدليل وتطبق الممارسات العلمية والتكنولوجية الحديثة التي تنمي الفكر والإبداع لتحقيق أهداف التنمية المستدامة في إطار من القيم الأخلاقية ومعايير الجودة.

Program mission

The program of Nursing Science aims to graduate distinguished nurses who are able to compete in the job market and are qualified with nursing competencies that help them provide comprehensive nursing care that

meets the needs of individuals and society through scientific research and evidence-based practices. It applies modern scientific and technological practices that develop thinking and creativity to achieve the goals of sustainable development goals within a framework of ethical values and quality standards.

الاهداف الاستراتيجية لكلية التمريض جامعة الفيوم

- تحديث وتطوير البرامج التعليمية بما يحقق المعايير الأكاديمية القومية والعالمية .
- تبني أنماط حديثة في التعليم و التعلم و التقويم تستفيد من التكنولوجيا المتطورة.
- دعم منظومة البحث العلمي لتنمية احتياجات المجتمع واثراء المعرفة العلمية.
- نشر و دعم تطبيق منظومة القيم الحاكمة وأخلاقيات المهنة والميثاق الأخلاقي للم جامعة.
- التحديث والتطوير المستمر للمنظومة الادارية بالكلية بما يتواءم مع المستحدثات التكنولوجية.
- تنمية الموارد البشرية بالكلية فى المجالات التعليمية والبحثية والتكنولوجية والإدارية والمجتمعية.
- وضع استراتيجيات مبتكرة لجذب الطلاب على المستويات المحلية والإقليمية والدولية.
- دعم نظام ضمان الجودة في الكلية على جميع المستويات.
- تعظيم دور الكلية في تلبية احتياجات المجتمع.
- تطوير آليات الشراكة العلمية والبحثية على المستويات المحلية والإقليمية والدولية.
- التطوير المستمر والذاتي لموارد الكلية.
- تبني التفكير الديمقراطي والإبداعي في حل المشكلات واتخاذ القرارات

Strategic Objectives

- Updating and developing educational programs to achieve national and international academic standards.
- Adopting modern patterns in teaching, learning and assessment that benefit from advanced technology.

- Supporting the scientific research system to develop the needs of society and enrich scientific knowledge.
- Disseminate and support the application of the system of governing values, professional ethics, and the ethical charter for intercourse.
- Modernization and continuous development of the College's administrative system in line with technological innovations
 - Developing the College's human resources in the educational, research, technological, administrative and societal fields.
- Develop innovative strategies to attract students at the local, regional and international levels.
- Supporting the quality assurance system in the College at all levels.
- Maximizing the role of the College to meet the needs of the community.
- Develop scientific and research partnership mechanisms at the local, regional and international levels.
- Continuous and self-development of the College's resources.

- Adopting democratic and creative thought in problem-solving and decision-making